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Ordinært skolebestyrelsesmøde mandag den 29. april 2024, kl. 17:00 – 19:00, skolens administration 

 

Deltagere 

 

Forældrerepræsentanter 

- Anka Sonne (forperson) 

- Dennis Daugaard (næstforperson) 

- Susanne Ager Höy 

- Kim Pedersen 

- Peter Vomb   

- Ela Nowicka 

- Alice Marie Andersen 

 

 

Elevrepræsentanter 

- Silas Jenne Strand, 8A  - Jonas Lyng Bojesen, 8A

 

Medarbejderrepræsentanter 

- Merethe Rosengreen - Lena Stærke 

 

Ledelsesrepræsentanter 

- Pernille Rigstad (skoleleder) - Linette Sanchez (leder af gruppe 2), referent

 

Fraværende: Ela Nowicka (suppl. Kristoffer Seegelke indkaldt, deltog ikke), Alice, Dennis, Kristoffer, Linette 

samt Lena (suppleant Mia Christensen deltog i stedet) 

 

Under punkt 2 deltager SFO-pædagog, Catja Speed Kjeldse, projektpædagogerne Pernille Brandt og Timmi Lar-

sen samt leder af gruppe 1, Stine Hjorth Pedersen 
 

-  

Punkt & 
tid 

Emne 
Hvad handler punktet om, til 
orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivel-
se af evt. deadline. 

Formidling 

1 1700 Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

Kim efterspørger evt. punkt vedr. udenøs ture. Det kommer på et 
kommende møde. Ellers godkendt dagsorden.  

 

2 1705 Skolebestyrelsens årlige 
tilsyn vedr. SFOens virk-
somhed med fokus på 
styrkelse af SFOens til-
bud 
 

Årets skolebestyrelsestilsyn – hvad skal der til for at beholde børne-
ne i SFO-tilbuddet, hvordan organiserer vi os i SFOen+ 
 
Vi benyttede lejligheden til at invitere personalet fra vores fritidstil-
bud ’Stien’ ind, Pernille B og Timmi fortalte om tilbuddet, mål, indhold 
og status for projektet. Der er fin søgning til tilbuddet for de store 
elever (4. – 6. klasse). Vi er kommet godt i gang.  
 
Stine og Catja fortalte om SFO-tilbuddet: Vi har lavet en tilfreds-
hedsundersøgelse i forhold til SFOen blandet forældrene. Mange 
forældre giver udtryk for at være ganske tilfredse med SFO-
tilbuddet. 1 ud af 35 er ikke tilfreds, ellers er man meget tilfreds med 
tilbuddet, når vi spørger forældrene. Der er stor søgning, også fra 3. 
klasse, som vi ellers ser fravælger tilbuddet i løbet af 3. klasse.  
 
Nogle af udsagnene i forældreundersøgelsen er, at man savner tidli-
gere aktiviteter, eksempelvis deltagelse i arrangementet ’Vilde Vul-
kaner’. Forældrene tilkendegiver, at det er godt, at man kan lege på 
kryds & tværs, man kan skabe gode kammeratskaber på tværs af 
klasserne. Man er som forældre tilfredse med personalet og de tiltag 
og aktiviteter, der er i Slusen.  
 
Der arbejdes på at afvikle et forældremøde, hvor forældrenes stem-
me kommer i spil. Vi satser på at lave børnepasning, mens forældre-
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mødet afvikles. Vi ønsker dialogen med forældrene – vi ønsker at 
høre, hvad forældrene mener og ønsker.  
 
Vi arbejder med at skabe større sammenhæng mellem skole og SFO; 
vi ønsker at bruge de ting, vi ved virker i den ene sammenhæng i den 
anden.  
 
Vi oplever, at der er sket en ’turn-around’ de senere år i SFOen.  
 
Et ønske fra SFOen/fritidsdelen: Fortsat god opbakning også fra 
bestyrelsen, I kan hjælpe os med at sælge den gode – og rigtige for-
tælling om det gode SFO-tilbud, vi har med og i Slusen.  
 
Spørgsmål fra bestyrelsen – kan man måle på, om det gør en forskel 
for børnenes trivsel? Måske – vi kan se, om børnene er i trivsel, vi kan 
se på tal for, hvordan vil sygefraværet udvikle for børnene. Vi vil fra 
skolen side søge at dokumentere, det vi kan. Netop for at kunne be-
grunde et behov, som måske kan blive imødekommet – og måske 
også være en mulighed for at investere i børnene og deres fremtidige 
trivsel.  
 

3 1735 Princip vedr. SFOens 
virksomhed – revidering 
 
Bilag 

Gennemgået og dermed revideret, vi har ikke nogle ændringer til 
princippet.  

 

4 1745  Meddelelser (O)  
- Fra forperson 
- Fra øvrige med-

lemmer, særligt 
eleverne 

- Fra ledelsen 
 

Silas / Elevrådet 
- Vi skal have et miljøråd, der skal sidde elever, der skal med-

virke til at vi tænker på miljøet. Det vil blive besluttet på 
fredag i denne uge, hvor vi igen har elevrådsmøde. 

- Jonas og jeg er i gang med at skrive vores, elevernes, årsbe-
retning. Vi er også ved at lave et udkast til ny forretningsor-
den for elevrådet.  

 
Fra skolen v. Pernille 
Skolefesten – ny dato skal findes, idet vi har EM-fodbold den 20. juni. 
Vi er bekymret for, at fodboldkampen mellem England og Danmark 
kl. 18.00 vil betyde, at mange familier fravælger deltagelsen i skolefe-
ten, hvis den afvikles samme dag og tid.  
Prøverne går i gang i denne uge, først de skriftlige fra torsdag, så 
kommer der en god uges tid, så er det sidste skoledag den 17. maj og 
mdt. Prøver fra den 21. maj, prøverne kører frem til den 21. juni Der 
er dimission den 25. juni kl. 17 for afgangseleverne og deres forældre.  
Vi arbejder med planlægning af kommende skoleår. Der er godt styr 
på det – men også udfordringer, særligt der hvor der er klas-
ser/årgange, der ligger og vipper i antal elever.  
 

 

5 1755 Høring ferieplan, skole-
året 25/26 

- Bestyrelsen ta-
ger stilling til 
forslaget 
 

Bilag  

Forslaget taget til efterretning. PRI sender høringssvar på vegne af 
bestyrelsen.  

 

6 1805 Årsberetningen 23/24 
- Forslag frem-

lægges, drøftes 

og besluttes 

 
Bilag v. Anka 
 

Gennemgået, der er opbakning til Ankas forslag til årsberetning for 
skolebestyrelsen, skoleåret 23/24. Medlem gav udtryk for ønske om 
at beskrive trivslen blandt eleverne på anden måde. Anka tilretter, 
der tilføjes punkt vedr. årets tilsyn. Forslag hertil er at bruge det, der 
er ført til referat under punktet vedr. tilsynet, altså punkt 2.  

 

7 1825 Skolebestyrelsesvalg 
2024 

- Overblik, hvem 
genopstiller? 

- Program for 
valgaftenen 

Alice, Dennis, Anka og Susanne er på valg. Alice genopstiller. Der 
mangler herudover 2 suppleanter.  
 
Program og procesplan forelagt. Pernille annoncerer valg m.v. over-
for forældrekredsen.  
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- Procesplan, val-
get 2024 

 
Bilag 
 

 

8 1835 Elevtal, elevfravær (O) 
- Elevtal 
- Elevfravær 

 
Bilag  

Pernille gennemgik tallene.  
 
 

 

9 1845 Evt. (O) Bestyrelsesmedlem spurgte til elevernes brug af puffbars og lignen-
de. Vi oplever, at der er elever, der bruger det ligesom andre rusmid-
ler. Vi agerer naturligvis herpå på forskellig vis fra skolens side, når vi 
erfarer, der er problemer. Sagsbehandling afhænger af sagen.  

 

10 1850 Til kommende møde(-r) 
(B) 
 

Se årshjul 
 

 

11 1855 Godkendelse af referat Godkendt.   

Pernille ref. 29. april 2024 
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Mødet slut kl.  

 

Elev Jonas Lyng Bojesen 

 

Elev Silas Jenne Strand 

Forældrerepræsentant Alice Marie Andersen  

Forældrerepræsentant Anka Sonne 

Forældrerepræsentant Dennis Daugaard  

Forældrerepræsentant Ela Nowicka 

Forældrerepræsentant Kim Pedersen  

Forældrerepræsentant Peter Vomb 

 

Forældrerepræsentant Susanne Ager Höy 

 

Medarbejderrepræsentant Anna Raasø Lautrup-Larsen 

Medarbejderrepræsentant Lena Stærke 

 

 


